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三尺讲台一片天，让我们有了飞翔的空间;一只粉笔浇花蕊，让我们有了知识的浇灌。如今，您的桃李已遍天下，您却丝毫没有懈怠，仍在努力耕耘，条条皱纹已爬上您的额头。教师节到了，我衷心的道一声辛苦，祝您身体健康，节日快乐!搜集的《教师节赞美英文祝福贺...
三尺讲台一片天，让我们有了飞翔的空间;一只粉笔浇花蕊，让我们有了知识的浇灌。如今，您的桃李已遍天下，您却丝毫没有懈怠，仍在努力耕耘，条条皱纹已爬上您的额头。教师节到了，我衷心的道一声辛苦，祝您身体健康，节日快乐!搜集的《教师节赞美英文祝福贺词》，仅供大家借鉴！
>1.教师节赞美英文祝福贺词
1、学者必求师，从师不可不谨也。
Scholars will be studied for the pision, kinya.
2、老师就像蜡烛，燃烧自己，照亮别人。
The teacher is like a candle, burning himself, illuminating others.
3、您因材施教，善启心灵。我们捧着优异的成绩，来祝贺您的胜利！
Your abilities, good Kai soul. We congratulate you on your success!
4、您是园丁，为祖国山川添秀色；您如春雨，润育桃李，神州大地尽芳菲。
You are the gardener, Tim Xiuse mountains of the motherland; you like rain, run Tao Li Yu, China do fangfei.
5、您的辛劳是我们的动力，我们的成功是您的骄傲，然而我们会为您自豪！
Your hard work is our motivation, our success is your pride, however, we will be proud of you!
6、老师，您是海洋，我是贝壳，是您给了我斑斓的色彩，我当怎样地感谢您！
Teacher, you are the ocean, I am a shell, you gave me a beautiful color, how I thank you!
7、平凡的事业，却展示了您伟大的人格；盛开的鲜花，也凝聚了您挚爱的心血。
Ordinary career, but shows you a great personality; in full bloom, but also the heart of your love.
8、传播知识，就是播种希望，播种幸福。老师，您就是这希望与幸福的播种人！
Dissemination of knowledge, is sowing hope, sowing happiness. Teacher, you are the seed of hope and happiness!
9、我所遇见的每一个人，或多或少都是我的老师，因为我从他们身上学到了东西。
Every person I meet, more or less, is my teacher, because I have learned something from them.
10、今天当第一缕暑光洒进您的窗户，那是学生给您的\'深情祝福：老师，节日快乐！
Today, when the first ray of summer light into your window, it is the student to the affectionate blessing: teacher, happy holidays!
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1、一条短信，有如此多的牵挂，只因它承载了浓浓的祝福：亲爱的老师，您辛苦了。
A short message, there are so many concerns, only because it carries a strong blessing: Dear teacher, you have worked hard.
2、纵然岁月会重新塑造我们的容颜，我永远是您的孩子，敬爱的吾师！
Even though the years will reshape our faces, I will always be your child, my dear teacher!
3、感谢老师，是您为我赶走胆小，擦亮眼睛勇敢地面对生活。
Thank you, teacher, it is you who drive away my timidity, shine your eyes and face life bravely.
4、不说不表示不惦念，不见不表示不牵挂，老师，教师节快乐！
Do not say that do not care, do not see that do not care, teachers, happy Teachers Day!
5、老师，这个光彩夺目的名称，将像一颗灿烂的明星，永远高悬在我们的胸中。
Teacher, this glorious name will always hang in our chest like a brilliant star.
6、人生旅程上，您丰富我的心灵，开发我的智力，为我点燃了希望的\'光芒。谢谢您，老师！
On the journey of life, you enrich my mind, develop my intelligence, and light up the light of hope for me. Thank you, teacher!
7、老师老师我敬你，农民伯伯爱玉米。老师给我的影响和教育让我终生难忘，感谢您，亲爱的老师。
Teacher and teacher, I respect you. Farmer uncle loves corn. Thank you, dear teacher, for your influence and education that I will never forget.
8、您像一支蜡烛，虽然细弱，但有一分热，发一分光，照亮了别人，耗尽了自己。
You are like a candle, although weak, but there is a heat, a light, illuminate others, deplete themselves.
9、您用粉笔抒写人生的精彩，您用慈爱温暖学子的心房，您用教诲拨亮智慧的明灯，祝您节日快乐。
You use chalk to express the splendor of life. You warm the studentshearts with kindness. You use teaching to light the light of wisdom. I wish you a happy holiday.
10、如果生活里没有教师，就好像万物没有阳光；如果智慧里没有教师，就好像鸟儿没有翅膀。
If there is no teacher in life, it is like everything has no sunshine; if there is no teacher in wisdom, it is like a bird without wings.
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1、衷心感谢您，我孩子的恩师。
My sincere thanks to you for being my childs teacher.
2、无尽的恩情，永远铭记心中。
Endless kindness, forever in the heart.
3、您就象我们的家长，我们都敬爱您。
You are our parents, we all love you.
4、老师!我都将以生命的翠绿为你祝福!
The teacher! I will take life green bless for you!
5、老师，您辛苦了!祝老师桃李满天下!
Teacher, you were laborious! I wish the teacher plum with the world!
6、对您的谢意，无法用语言来表达。教师节快乐!
Thanks for you, have no words to express. Happy teachers day!
7、每个成长的日子里，我都要祝福你，我的老师。
Each growth days, I will bless you, my teacher.
8、不变的是您深沉的爱和灿烂的笑容，祝福您，亲爱的老师!
Constant is your deep love and smile, bless you, my dear teacher!
9、是您每天给我们浇水，您辛苦了，园丁!
Is that you give us every day watering, you were laborious, the gardener!
10、不管我将来人生的路将是怎样，我都会永远爱您，老师!
Whatever the road of life will be my future, I will always love you, teacher!
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1、 We wish to show our gratitude and thanks with a small gift. Happy Teacher＇s Day！
我们送您一件小礼物，以表我们对您的感激之情。教师节愉快！
2、 You are like a third parent. We all love you and respect you.
您就像我们的家长，我们都敬爱您。
3、 The primary purpose of education is not to teach you to earn your bread， but to make every mouthful sweet.
教育最主要的目的，不是教你懂得如何谋生，而是使每个人生活得更香甜。
4、 We all like having you as our teacher. You have our respect and gratefulness.
我们喜欢您做我们的老师，我们尊敬您、感激您。
5、 This is Teachers＇ Day and a time to be grateful to all teachers. This profession deserves the special recognition and respect. There is no more appropriate time than this to honour you and others in your chosen field. You have my eternal gratefulness. Have a happy Teachers＇ Day.
时逢教师节，是向所有教师表达谢意的日子。这个职业值得受到特别的重视和尊重。此刻是向您及您的同行们致敬的时机。我永远感激您。祝节日快乐！
6、 We are more thankful than we can express.
对您的谢意，我们无法用语言来表达。
7、 You have been a qualified teachers and even better friend. Thank you for all that you have done.
您不仅是一位合格的教师，更是一位好朋友，谢谢您所做的一切。
8、 Education is not the filling of a pail， but the lighting of a fire.
教育不是灌满一桶水，而是点燃一团生命的火焰。
9、 The man who can make hard things easy is the educator.
能使艰难之事变得容易的人是教育者。
10、 Send you our everlasting feeling of gratefulness and thankfulness on this special day.
在这特别的日子谨向您致以我们永恒的感激之情。
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1、您是石阶，承受着我一步步踏实的向上的攀登。
You are a stone step, bearing my step by step steadily upward climbing.
2、敬爱的老师，节日快乐，愿您永远年轻，幸福安康。
Dear teacher, happy holidays. May you always be young, happy and healthy.
3、祝愿老师桃李天下，工作顺利，身体健康！
I wish my teacher Peach and Plum all the world, work smoothly, and good health!
4、老师，你为我们掏心掏肺，送你祝福愿你愉快！
Teacher, you take your heart out for us, send you blessings and wish you happy!
5、谢谢您辛勤的付出，同时也希望您能好好照顾身体，万事如意！
Thank you for your hard work, but also hope you can take good care of your body, everything goes well!
6、请接受学生美好的祝愿，祝您教师节快乐，天天快乐！
Please accept the studentsgood wishes and wish you a happy Teachers Day and a happy day!
7、我是小草，你是太阳，照耀我成长的路。谢谢您，老师！
I am the grass, you are the sun, shining my way of growth. Thank you, teacher!
8、教师，您就是这期望与幸福的播种人！谢谢您，教师！
Teacher, you are the seeder of this hope and happiness! Thank you, teacher!
9、您用辛勤汗水，哺育了春日刚破土的嫩苗。谢谢你，老师！
With your hard sweat, you have nurtured the tender seedlings just broken in spring. Thank you, teacher!
10、踏遍心田的每一角，踩透心灵的每一寸，满是对您的敬意。
Every corner of the heart, every inch of the heart, is full of respect for you.
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